
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 414
Vil ministeren redegøre for, hvad en afskaffelse af rentefradraget vil have af virkning på 
boligejeres disponible indkomst opdelt efter ejendomsværdier i lighed med svar på SAU 
alm. del – spørgsmål 357 (folketingsåret 2011-12)? Med ejendomsværdier menes de esti-
merede aktuelle markedsværdier. Desuden bedes ministeren opgøre den gennemsnitlig 
virkning for henholdsvis boligejere, andelshavere og lejere.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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